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直升机平台 Helideck
Helidex specializes in the design and manufacturing of aluminum helidecks for the offshore oil industry. Both engineering and fabrication are done in-house by qualified engineers, designers and fabricators. Most of our projects are certified by either DNV, ABS, LR or BV. We offer complete helideck packages for newbuilts, retrofits of steel to aluminum or timber to aluminum decks. 

Helixdex专注于海洋油气业铝质直升机平台的设计和制造领域，设计及制造均由内部有资质的员工完成，大多数的项目都经过了DNV,ABS,LR或BV船级社的认证，可以提供完整的直升机平台打包建造、铁质或木质直升机平台翻新成铝制平台。
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直升机防滑网,安全网 Helideck landing nets, safety nets
Helidex’s helideck systems are supplied with CAP 437 compliant manila rope landing nets with S.S. accessories. Landing nets are supplied in the following sizes: ○ Small landing net: 9m×9m, ○Medium landing net: 12m×12m, ○Large landing net:15m×15m.
Helidex直升机防滑网及不锈钢附件均符合CAP 437的要求，防滑网有9m×9m、12m×12m和15m×15m等规格。
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直升机泡沫系统 Helideck foam system
The helideck foam system includes self contained foam stations consisting of combined hose reels and monitors as per CAP 437 requirements. Steel bladder tanks meeting specific requirements are also provided depending on the client's requirements. Helidex now supplies helideck DIFFS fire suppression systems consisting of either bronze nozzles fitted around the deck perimeter or pop-up S.S. nozzles fitted within the deck itself.
直升机平台泡沫灭火系统根据CAP 437要求设计，由泡沫站、软管卷盘和泡沫枪组成，如客户要求也可提供铁质泡沫膨胀柜，Helidex现提供甲板周边安装的铜喷头或与甲板一体的弹出式不锈钢喷头两种方案。
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直升机平台照明系统 Helideck lighting system
Helidex provide the complete lighting system consisting of the illumination system, solar power supply, monitoring instrumentation and other equipment required for the night operation of helidecks. We provide both Zone 1 and Zone 2 systems. 
Helidex可提供完整的直升机平台照明系统，包括照明系统、太阳能供给、监测仪器和其他直升机平台夜间作业所需的设备，并且可以提供适用于防爆1级区和2级区的照明系统。
